
 

 

 
Střední průmyslová škola Edvarda Beneše a 

obchodní akademie Břeclav, příspěvková 
organizace 

 

 

Informace z jednání školské rady 2. 12. 2021 

Přítomni: Mgr. Richard Zemánek, Mgr. Jiří Tichý, Ing. Ilona Galanidisová, Ing. Dagmar Pavlíková 

Nešporová, Ing. Bc. Miroslav Krajča, Jakub Mrakava, Mgr. Blanka Kotásková 

Omluveni: Ing. Marcela Pardovská, Mgr. Petr Vlasák 

Host: Mgr. Jiří Uher, ředitel školy 

Program:  

1. Zahájení 

2. Informace ředitele školy – o počtech žáků všech oborů a ročníků, o oborové nabídce 

pro školní rok 2022/23, o stipendijním řádu, rozpočtu školy na rok 2022 a plánu 

průběhu rekonstrukce třetího patra na budově SPŠ. 

3. Informace a podněty členů školské rady: 

Mrakava - potřeby na SOU: automat na jídlo, koše na tříděný odpad, zlepšení 

organizace výdeje stravy. 

Ing. Pavlíková – dotaz na soutěž logo a nový název školy. 

Ing. Krajča – dotaz na technické závady budovy SOU a plány organizace míst výuky pro 

další školní rok. 

Mgr. Kotásková – dotazy na studijní zaměření autotronik a na lyžařský kurz.  

Mgr. Tichý – dotazy na předpokládaný vývoj v oblasti zájemců o studium, na pokrytí 

výuky pedagogy, na navazování kontaktů s firmami, na úvahy o pedagogickém 

působení učitelů SPŠ ve firmách v rámci jejich firemního vzdělávání, v rámci jejich 

firemních "univerzit", čehož by se mohli účastnit i studenti SPŠ.  

Ing. Galanidisová – záměry a strategie školy projednávat s pedagogy na pedagogické 

radě, zapojení školy do soutěží: VUT Brno – Merkur Challenge 2021, Logistik junior. 

4. Výroční zpráva – doporučení vytvoření šablony pro grafické a obsahové sjednocení a 

nastavení termínů pro všechny přispěvatele a celkovou kompletaci. 

5. Závěr - volby nových zástupců do školské rady za zákonné zástupce nezletilých žáků, 

zletilých žáků na součásti OA a SOU, by měly proběhnout nejpozději v průběhu měsíce 

června 2022.   

Předsedkyně všem přítomným členů poděkovala za účast a ukončila jednání školské rady. 

 

  


